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Abstract (en)
Roller shutters (1) for the exposure and closing of an opening in a building, such as a gateway, a vehicle loading bay or the like, which, in a direction
perpendicular to its long side, is guided flexibly and in a manner such as to be movable over a section of its length which is appropriately curved,
and which possesses a multi-layered structure (3, 4, 5) when seen in terms of its thickness, in order to combine low-effort flexibility in the direction of
the guiding curve with wind-resistant and, in particular, heat-insulating, sound-proofing and/or anti-intruder design. <IMAGE>

Abstract (de)
Rolltorbehang (1) für das Freigeben und Verschließen einer Gebäudeöffnung, wie Toreinfahrt, Fahrzeugladeöffnung oder dergleichen, der in einer
Richtung senkrecht zu seiner Breitseite flexibel und über einen entsprechend gekrümmt verlaufenden Streckenabschnitt bewegbar geführt ist und
der einen in seiner Dicke gesehen mehrschichtigen Aufbau (3,4,5) aufweist, um bei kraftsparender Biegbarkeit in der Führungs-Krümmungsrichtung
zugleich windwiderstandfähig und insbesondere auch wärmedämmend, schalldämmend und/oder einbruchshemmend ausgeführt zu sein.
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